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Stichting Opweg (Opbouw Willemskwartier en Goffertwijken) is de budgethoudende 
bewonersorganisatie voor het stadsdeel Nijmegen-Midden. Vanouds was Opweg er voor  
de wijken Willemskwartier, Landbouwbuurt, Muntenbuurt en Kolping. Met ingang van  
2007 zijn daar Hazekamp, Heyendaal en St Anna bijgekomen. 

Samenstelling van het bestuur
Het bestuur van Stichting OpWEG is gedurende het jaar 2009 in aantal leden iets 
uitgebreid. Wil Verkroost is voorzitter gebleven en Louis Coenen
secretaris/penningmeester. Gewone leden zijn nog steeds: Lenie Hooghof (Muntenbuurt), 
Dennis ter Hove (Kolping) en Jan Wels, Joyce Hellegers en Nico Schonewille (alle drie 
Willemskwartier). In 2009 is toegetreden als bestuurslid  Eric van Gent (Kolping), maar 
deze heeft zijn lidmaatschap ook weer moeten opgeven wegens drukke werkzaamheden.
Daarnaast zijn Riki Kosman (Willemskwartier) en Nathalie Lupker (Kolping) kandidaat-
bestuursleden. De eerstgenoemde zal vooralsnog kandidaat-bestuurslid moeten blijven, 
omdat de statuten voorschrijven dat er binnen het bestuur sprake moet zijn van een 
evenredige verdeling naar de wijken. Met vijf bestuursleden uit het Willemskwartier zou 
hiervan geen sprake meer zijn.

De bestuursvergaderingen vonden volgens een tevoren vastgesteld rooster van zes weken 
plaats in Buurtcentrum De Vrijbuiter in het Willemskwartier.
Bij deze bestuursvergaderingen waren tevens vrijwel altijd aanwezig wijkmanager Jan 
Bannink, dan wel projectleider Agnes Coumans, later de nieuwe wijkmanager Marian 
Hooijman. Ook was Dirk-Jan Burgersdijk, bestuurslid van Vereniging Wijkraad 
Willemskwartier vaak als toehoorder aanwezig en eveneens Jan Mulder, voorzitter van 
het Landbouwcomité.
Sinds december 2008  worden de vergaderingen voorbereid door coordinator Ferry Blüm, 
die tot 1 december 2011 in dienst is van Stichting Toekomst Oud West en voor twee 
halve dagen in de week gedetacheerd is bij Opweg.

In 2010 zijn er nadere besluiten genomen over de samenstelling van het bestuur. De 
statuten geven geen maximum aantal aan. Besloten is om dit maximum vast te stellen op 
15. Elk van de betrokken wijken uit het stadsdeel Nijmegen-Midden kan dan door twee 
leden vertegenwoordigd zijn. 
Ook over de status van bestuursleden, kandidaat-bestuursleden en toehoorders zijn nadere 
besluiten genomen, te weten: bestuursleden ontvangen alle vergaderstukken, nemen deel 

1



aan de beraadslagingen en hebben elk één stem bij de besluitvorming. Kandidaat-
bestuursleden nemen eveneens deel aan de beraadslagingen, ontvangen eveneens de 
vergaderstukken, maar beslissen niet mee. Toehoorders, maximaal eentje uit elke wijk, 
nemen niet deel aan de beraadslagingen, ontvangen geen stukken en nemen geen 
beslissingen. Tijdens de beraadslagingen kunnen zij wel informatieve vragen stellen en 
kan hen een vraag gesteld worden. Tijdens de rondvraag krijgen ze de gelegenheid iets in 
te brengen. 
Deze besluitvorming heeft mede plaatsgevonden met het oog op de werkbaarheid van de 
bestuursvergaderingen.

Huisvesting
Sinds september 2004 is Stichting OpWEG gehuisvest aan de Thijmstraat 157A. Daar is 
een kantoortje ingericht waar enkele dagdelen per week de coordinator werkzaam is. Het 
pand is eigendom van Woningstichting Portaal en om niet in gebruik gegeven aan 
Stichting Sportrijk Willemskwartier. OpWEG deelt het gebruik van de ruimte dus. Vaste 
lasten, zoals gas, electriciteit en waterverbruik, telefoon en internet komen in beginsel 
voor rekening van OpWEG. Verrekening van de huisvestingskosten vindt plaats middels 
vereffening ervan in de subsidie voor exploitatiekosten van SSW.
In het Willemskwartier is een nieuw Voorzieningenhart in aanbouw. Anders dan eerder 
vermeld staat het niet vast dat Woningstichting Portaal  het contract met Stichting 
Sportrijk Willemskwartier zal verbreken, zodra het Voorzieningenhart gereed is. 
Gaandeweg 2010 heeft het bestuur zich de vraag gesteld of het naar het nieuwe VZH ('t 
Hert geheten) zal verhuizen, of dat het mogelijk zinvoller is om buiten het 
Willemskwartier, bij voorbeeld in de Kolpingbuurt een vestigingplaats te zoeken. 
Gebleken is echter dat dit niet zomaar te realiseren zou zijn. Eind 2010 lagen de 
verhuisplannen dus nog open.

Relatie met de gemeente
In 2010 heeft er geen jaaroverleg 2009 meer plaatsgevonden. Van zittend wethouder Van 
Hooft  liep de termijn af en zijn opvolger, wethouder Tankir, wilde de traditie niet 
voortzetten. In plaats daarvan heeft er op 29 oktober een gesprek plaatsgevonden met de 
wethouder en vertegenwoordigers van vier budgethoudende bewonersorganisaties uit 
Nijmegen. 
Tijdens dat gesprek zijn de werkwijze en de resultaten van de budgethouders echter 
nauwelijks besproken. Het gesprek werd gedomineerd door het toen nog voorgenomen 
college-besluit om 600 van de 800 gesubsidieerde banen in Nijmegen af te bouwen en op 
te heffen.  Andere budgethouders dan Opweg zullen op termijn naar verwachting hun 
medewerker(s) verliezen. Opweg ontvangt weliswaar subsidie voor de website-
medewerker, maar deze werkt volgens een regulier tijdelijk contract. Op 10 november 
2010 stemde de gemeenteraad in met het college-voorstel met deze strekking.

Stedelijk Bewoners Platform
Tot maart 2007 bestond het zogeheten GSB-overleg, d.i. een overleg van 
vertegenwoordigers van alle budgethoudende bewonersorganisaties uit Nijmegen, soms 
gezamenlijk met de wethouder, binnen het kader van het Grote Steden Beleid. Eind 2009 
kwam dit GSB-beleid echter tot een einde. 
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In juni 2009 waren budgethoudende bewonersorganisaties ook vertegenwoordigd bij het 
zogeheten Kennisfestival van de locale Partij van de Arbeid en daaraan voorafgaand een 
vooroverleg met fractieleden van deze partij over de wenselijkheid van een herstart van 
dit GSB-overleg, dan wel iets vergelijkbaars. Een motie waarin de wethouder werd 
opgedragen een stedelijk overleg te entameren werd  in november 2009 door de 
gemeenteraad aangenomen.
Bij SOLID (Dukenburg), STOUW (Oud West), Budgethoudende Bewonersorganisatie 
Neerbosch (Neerbosch-Oost) en OpWeg (Nijmegen-Midden) bestond deze wens al 
langer. Vertegenwoordigers van deze vier zijn met ingang van eind 2009, gedurende heel 
2010, regelmatig bij elkaar geweest in Wijkcentrum Villanova (Wolfskuil). Aanvankelijk 
heette dit overleg Klein-GSB, later veranderd in Budgethouders-overleg. 
Onder coordinatie van Ferry Blüm, de coordinator van Opweg (en STOUW) heeft dit 
overleg een voorstel ingediend bij de gemeente met betrekking tot het Stedelijk Bewoners 
Platform. Het voorstel hield in:

• het instellen van een evenredige vertegenwoordiging van alle actieve 
bewonersgroepen, budgethouders, wijkraden, wijkverenigingen e.d. uit alle 
Nijmeegse stadsdelen. De evenredigheid in de vertegenwoordiging zou bereikt 
kunnen worden door alle betrokken groepen uit elk stadsdeel zelf uit hun midden 
een vertegenwoordiger voor het SBP te laten kiezen. Eenmaal per jaar zou de 
wethouder aan dit platform deelnemen. Bij andere gelegenheden zou de afdeling 
wijkmanagement met een voor de betreffende agenda relevante afvaardiging van 
wijkmanagers deelnemen. Het SBP zou beurtelings worden voorgezeten door 
vertegenwoordigers van verschillende stadsdelen.

• Het instellen van een agendacommissie voor het SBP die de vergaderingen 
voorbereid en waar alle betrokken bewonersgroepen agendapunten konden 
neerleggen. Voor het eerste SBP zou de agendacommissie bestaan uit de 
deelnemers van het Klein-GSB. In tweede instantie uit de voorzitter van het 
daaropvolgende SBP en een tijdens het SBP gekozen vertegenwoordiging van de 
SBP-leden.

• Naast het SBP een voortzetting van het GSB-overleg met uitsluitend de 
budgethoudende bewonersorganisaties voor overleg over specifieke 
budgethouders-kwesties

• Het jaarlijks organiseren van een wijkenfestival: een feestelijke middag waar de 
stdasdelen zichzelf aan elkaar zouden kunnen presenteren.

• Het ontwikkelen van een wijken-website voor heel Nijmegen.
Alleen het onderdeel van het wijkenfestival is door de wethouder overgenomen, uit te 
voeren door het Klein-GSB onder eindverantwoordelijkheid van het bestuur van 
STOUW. Tot uitvoering is het echter niet gekomen, omdat door de aangekondigde 
afschaffing van een groot aantal gesubsidieerde banen STOUW niet meer in de 
gelegenheid was zijn medewerkerscapaciteit uit te breiden ten behoeve van deze 
organisatie. STOUW heeft de opdracht aan de wethouder teruggegeven.

De belangrijkste overweging van de wethouder om het voorstel niet over te nemen was 
het feit dat hij zich eerst wilde bezinnen op het wijkenbeleid, zowel wat betreft de ter 
beschikking staande middelen, als wat betreft de inzet van vrijwilligers in de wijken 
binnen het kader van een uitgebreide WMO. Zowel bestuursleden als andere leden van 
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bewonersgroepen zijn merendeels vrijwilliger. Een vorm van een Stedelijk Bewoners 
Platform zal pas op termijn zijn beslag krijgen.

Evaluatie
Binnen het kader van deze bezinningsperiode op het wijkenbeleid zijn er door de afdeling 
Onderzoek & Statistiek van de gemeente enquetes gehouden en gesprekken gevoerd met 
o.a. een vertegenwoordiging van Opweg, ter voorbereiding van een evaluatie van het 
huidige wijkenbeleid. Aanvankelijk zou deze evaluatie in november 2010 plaatsvinden. 

Adoptiebezoek
Op 2 april bracht het Tweede Kamerlid Jeroen Dijsselbloem (PvdA) op uitnodiging van 
STOUW een adoptiebezoek aan het Waterkwartier. Thema van dit bezoek was de sloop 
en nieuwbouw in het Waterkwartier. Na een rondgang vanuit het Gemeenschapshuis aan 
de Waterstraat langs feitelijke en geplande sloopterreinen en een lunch, volgde een 
paneldiscussie over het thema. In het panel zaten behalve de wijkmanager en dhr 
Dijsselbloem, ook de heer Henk-Peter Kip, directeur van Woningscorporatie Portaal.

Werkwijze Opweg
Gedurende heel 2010 is de communicatie tussen Opweg, in de personen van de voorzitter 
en de secretaris/penningmeester die gezamenlijk het Initiatievenfonds beheren en 
uitvoeren, overige bestuursleden en  de coordinator, goed verlopen. De behandeling van 
ingediende aanvragen, het uitbrengen van advies hierover aan de wijkmanager, de 
toezending van gemeentelijke beschikkingen aan de aanvragers, het overboeken van 
toegekende bedragen en de afwikkeling van ingediende financiële verantwoordingen, dit 
alles is zonder noemenswaardige problemen verlopen. In de beoordeling van aanvragen 
bleek in geen enkel geval dat gemeente en het bestuur van Opweg onoverkomelijke 
verschillen van inzicht hebben. Een uitzondering vormt de aanvraag voor het 
Midwinterfeest in het Willemskwartier: per abuis heeft de wijkmanager verzuimt deze 
aanvraag aan de orde te stellen tijdens een Opweg-vergadering. Zij heeft hiervoor haar 
excuses aangeboden.
Wel was er veel discussie over de precieze inhoud van al bestaande en enkele nieuwe 
criteria die bij de beoordeling van aanvragen toegepast worden. In sommige gevallen was 
niet altijd direct helder welk van deze criteria van toepassing was. 
Het bestuur van Opweg en de gemeente bleken geen meningsverschillen te hebben waar 
het gaat om de specifieke afstemming van deze criteria op de betreffende wijken, zoals 
ook in het jaaroverleg met de wethouder aan de orde is geweest. Beiden, Opweg en de 
gemeente, maken zich in toenemende mate zorgen over het aantal ingediende aanvragen 
en de toenemende omvang ervan. 

Overig beleid

Criteria
Discussie over de toepassing van criteria en deze criteria zelf zijn het belangrijkste 
beleidsinstrument van Opweg. Deze criteria gelden zowel voor aanvragen tot € 300,- die 
door het Initiatievenfonds worden besproken, beoordeeld en bij toekenning ook 
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uitgevoerd, als voor aanvragen boven de € 300,- waarover Opweg een advies uitbrengt 
aan de gemeente. 

Administratie
De administratie van inkomsten en uitgaven, zowel wat betreft de instandhoudingskosten 
van Opweg als de toegekende aanvragen door het Initatievenfonds, is in 2010 mogelijk 
niet helemaal goed verlopen. In december bleek  met name dat de boekhouding van de 
uitgaven van het Initiatievenfonds onvolledig was. De jaarrekening 2010, klaar eind 
maart 2011, zal hier meer duidelijkheid over geven.

Eigendom
In 2010 is een zo volledig mogelijke lijst gemaakt van toegekende materialen, waarop 
door Opweg toegezien dient te worden dat ze niet overgaan in privé handen. Met name de 
over drie wijkcentra verspreide beschikbare naaimachines en lokmachines zijn in kaart 
gebracht. Deze zullen in 2011 allemaal overgaan naar VZH 't Hert. Met betrekking tot de 
creatieve groepen en naaigroepen die deze apparaten gebruiken zal een gezamenlijk 
beleid met betrekking tot gebruik en onderhoud/reparatie worden opgesteld. 
De lijst zal nog worden uitgesplitst naar het buurthuis of wijkcentrum waar ze zich 
bevinden.

Toegekende aanvragen en Initiatievenfonds
Op pagina 6 is het overzicht te vinden van de aanvragen die in 2010 door het 
Initiatievenfonds zijn  toegekend. Dit betreft uitsluitend aanvragen voor activiteiten tot 
aan € 300,-.
Het totaalbedrag dat is toegekend is € 16.103,-.
Het bedrag dat er voor beschikbaar was, is echter € 14.000,-.

En op pagina 7  en 8 is het overzicht te vinden van de toegekende aanvragen boven de
 € 300,-. Deze aanvragen zijn afkomstig van – en uitgevoerd door de gemeente. Het gaat 
o.a. om instandhoudingskosten  (A) van organisaties als Opweg zelf, de Muus en de 
Hobbywerkplaats. Ook om het budget waar de wijkmanager over beschikt (B), maar dat 
hoort in dit overzicht niet thuis. En verder de activiteitengelden (C + D) en de zogeheten 
Voucher-gelden (D). Die mogen en zijn aan salariskosten besteed.
Wanneer het budget van de wijkmanager niet meegerekend wordt was er een totaalbedrag
van € 190.738,45 beschikbaar. Hiervan is in totaal besteed: € 127.478,00.
Het verschil is ruwweg het Voucher-bedrag dat wordt doorgeschoven naar 2011.

Tijdens Opweg-vergaderingen zijn geen aanvragen aan de orde geweest voor de 
zogeheten Instandhoudingskosten (uitgezonderd SSW). Die zijn vanaf 2007 van 
advisering door budgethouders uitgesloten, ook al is dit pas in 2009 volledig gerealiseerd. 
De jaarlijkse aanvraag van De Muus en die van de Houthobbywerkplaats zijn voor de 
laatste keer besproken..

5



6

Overzicht toegekende aanvragen Initiatievenfonds Opweg 2010

datum activiteit plaats bedrag

01-02-10voorschot meidenclub 150
08-02-10straatspeeldag kinderen Guldenstraat 300
05-03-10straatfeest Kolpingstraat 300
07-03-10biljartvereniging Vrijbuiter 300
08-03-10aanschaf bingokaarten Vrijbuiter 300
24-03-10Meidenclub Thijmstraat 300
25-03-10Opschoondag hele wijk 200
04-04-10Opfleurdag Mearlantstraat 300
07-04-10Zaalvoetbal materialen Ijsbeerstraat 300
09-04-10kaartclub Vrijbuiter 150
20-05-10Bejaardenbingo Vrijbuiter 300
21-05-10Straatspeeldag  Van Peltlaan 300
25-05-10buurtfeest A. van Pinxsterenlaan 300
01-06-10Jubileum Wijkraad Willemskwartier 300
15-06-10straatfeest Hazekampseweg 300
16-06-10straatfeest Okapistraat 295
16-06-10straatfeest en speeldag Clara Wichmanlaan 300
16-06-10straatspeeldag  Gemstraat 200
23-06-10kinderstraatspeeldag Vossenlaan 300
24-06-10seizoen meidenclub Thijmstraat 300
04-07-10bingo De Inloop 200
06-07-10Biljartclub De Vrijbuiter 300
13-07-10Opening Brederostraat-Zuid Brederostraat 300
16-07-10kindervoetbaltoernooi 't Genestetje 200
26-07-10Tienerkamp Onder de Bogen Vrijbuiter 300
12-08-10Diepvries aanschaf Beetsplein 300
12-08-10straatspeeldag  Wezenlaan 300
15-08-10Straatfeest Zichtstraat 300
18-08-10Zomerpicknick Kolping 250
27-08-10Autoloze zondag Antiloopstraat 200
28-08-10Straatspeeldag  Guido Gezellestraat 300
30-08-10straatfeest Steenbokstraat 250
30-08-10kinderstraatspeeldag Reestraat 200
30-08-10straatfeest Hermelijnstraat 200
31-08-10buurtfeest Fretstr-Hermelijnstraat 200
01-09-10Straatspeeldag  Guido Gezellestraat 75
01-09-10buurtfeest Vlek 6, Jonkerbosch 200
01-09-10straatfeest Bilderdijkstraat 300
08-09-10straatfeest Antiloopstraat 200
08-09-10straatfeest Eekhoornstraat/Gemstraat 250
10-09-10straatfeest Marterstraat 250
15-09-10Schuilkelderroute Willemskwartier 300
15-09-10Flyers website Willemskwartier/De Muus 300
19-09-10Buurtactiviteiten Van Peltlaan 125
25-09-10Burendag Landbouwbuurt 300
30-09-10Opfleurdag 2 keer Mearlantstraat 100
30-09-10Zaalvoetbal jubileum Willemsweg 300
08-10-10Bingo ouderen Bilderdijkstraat 300
08-01-10Kerststukjes Willemsborgh Bilderdijkstraat 300
20-10-10Bejaarden spellenmiddag De Vrijbuiter 300
24-10-10Kaartclub De Mei Schonckstraat 300
03-11-102e Opschoondag Willemskwartier 210
22-11-10Opening Cruyff-court De Genestetlaan 250
29-11-10kerstversiering De Mei Schonckstraat 300
29-11-10Kerstbingo De Vrijbuiter 300
29-11-10Speelgoed Stichting Kleur Pater van Meursstraat 300
29-11-10Sinterklaaskleding Beetsplein 300
01-12-10Sinterklaas Buurtrangers Willemskwartier 248
01-12-10Pietenmiddag SpeelGOED-Beetsplein 150
04-12-10Kennismaking bejaarden De Inloop 300
08-12-10Vrijwilligers Speeltuin Beetsplein 300
14-12-10Bejaarden kerstmis Muntenbuurt 200
23-12-10Kerstmiddag ouderen Kolpingbuurt 300

Totaal 16103



Overzicht besteding wijkensubsidies Nijmegen-Midden 2010

Begroting 2010
Instandhoudingskosten: 30.756,35   (A)
Budget van de wijkmanager: 25.553,28   (B)
Activiteitenbudget: 30.756,35   (C)
Budget voor nieuwe activiteiten: 30.756,35   (D)

Voucher-gelden: 98.369,40   (E)
                                          Totaal:     216.291,73

Toegekende aanvragen:

Activiteiten
Muurschildering speeltuin Kolping 3.000,00
Rommelmarkt Beetsplein    902,00
Kaartmarathon De Vrijbuiter    522,00
Wijkraad St Anna Heyendaal 3.100,00
Wijkraad Willemskwartier 3.600,00
voorschot Hobbywerkplaats 4.000,00
Hobbygroep Woensdagmorgen    800,00
Naaigroep De Klokkentoren    600,00
Turks Zaalvoetbal    590,00
Hobbygroep Dinsdagmorgen    800,00
Carnaval De Vrijbuiter    500,00
Carnaval De Inloop 1.500,00
Straat/buurtfeest Knollenpad 2.208,00
Sportrijk Willemskwartier 1.550,00
buurtfeest Maerlantstraat 1.000,00
Trots op de Wijk dag 6.500,00
Multiculturele dag Kolping    600,00
Seizoensopening De Vrijbuiter    600,00
Speeltuin 't Genestetje 2.600,00
Speeltuin Beetsplein 1.404,00

Initiatievenfonds Opweg 14.000.00
                                               Totaal C + D: 46.776,00

Instandhouding:

Oprganisatiekosten Opweg 12.300,00
Aanschaf computer Opweg      777,00
Exploitatie De Muus 16.090,00
Wijkblad Hazannakamp   4.091,00
Wijkblad Opweg   5.400,00
                                                Totaal A:        38.658,00
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Salariskosten:

De helft van salaris coordinator Opweg 15.190,00
Ondersteuning wijkwebsites 18.000,00
uitbreiding uren hobbywerkplaats   7.927,00
extra uren hobbywerkplaats      927,00

Totaal E:        42.044,00

                         Totaal A + C + D + E:       127.478,00

N.B.:  In beide overzichten, van het Initiatievenfonds en van de gemeentelijke 
wijkensubsidies worden de toegekende bedragen vermeld. Het komt echter in beide 
gevallen voor dat het toegekende bedrag niet helemaal wordt besteed. Dan blijft er 
subsidiegeld over. In beide gevallen mogen de ontvangers dit overschot niet houden of 
bewaren voor een volgende activiteit. Het overschot dient te worden terugbetaald. Bij de 
grotere bedragen van de wijkensubsidies loopt het totaal van deze overschotten snel op 
tot boven de € 1000,- en bij het Initiatievenfonds tot enkele honderden euro's.
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ondersteuning wijkwebsites
Half januari 2010 is het idee dat eind 2009 was bedacht, gerealiseerd: Chris Beckert kon 
bij Stichting Opweg worden aangesteld als ondersteuner van de wijkwebsites voor 
Willemskwartier, Landbouwbuurt, Muntenbuurt en Kolpingbuurt. Voor wat betreft  de 
site:  www.willemskwartiernijmegen.nl is het onderhoud ervan zeer arbeidsintensief 
gebleken en voor Landbouw-, Munten- en Kolpingbuurt moest er nog een site ontwikkeld 
worden. In alle vier gevallen waren er vrijwilligers die door Chris zijn ondersteund.
Na een lange maar zorgvuldige voorbereidingstijd zijn, naast de bestaande site van het 
Willemskwartier, de sites delandbouwbuurt.nl, demuntenbuurt.nl en dekolpingbuurt.nl 
van start gegaan. Daarnaast werd de willemskwartiernijmegen.nl vernieuwd.
Voor de eerste drie genoemde sites is Opweg verantwoordelijk en treedt de medewerker 
op als webmaster. Die van het Willemskwartier viel aanvankelijk onder 
verantwoordelijkheid van Stichting De Muus, later in het jaar onder die van Wijkraad 
Willemskwartier. Een bestuurslid van de Wijkraad treedt hier op als webmaster. Het 
hoofddoel van alle sites is bewoners in de ruimste zin van het woord en op correcte wijze 
informeren over het wel en wee in hun wijk. 
De beslissing welke informatie wel of niet op de site geplaatst wordt, ligt in handen van 
de betrokken webmasters, maar de grenzen waarbinnen zij kunnen werken is vastgelegd 
in een redactioneel statuut. Bestuur van Opweg en het bestuur van Wijkraad 
Willemskwartier zijn eindverantwoordelijk.
Voor 2011 is de aanstelling van de medewerker verlengd.

Klaar-overteam
In de eerste helft van oktober 2009 werd het bouwterrein afgezet op de hoek 
Willemsweg-Thijmstraat in het Willemskwartier tbv de bouw van het nieuwe 
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Voorzieningenhart. Het bouwterrein bleek zo´n groot deel van de Thijmstraat in beslag te 
nemen dat er voor met name schoolkinderen een verkeersonveilige situatie was ontstaan.
Op initiatief van Wijkraad Willemskwartier is toen een Klaaroverteam tot stand gekomen 
die tegen een vrijwilligersvergoeding op elke schooldag vier keer per dag de 
schoolkinderen helpt oversteken.
De practische uitvoering, zoals het opstellen van de roosters en het uitbetalen van de 
vergoedingen, is in handen van Opweg gelegd.
Volgens de aanvankelijke planning zou het nieuwe Voorzieningenhart in januari 2011 
klaar zijn en de klaar-overs dus actief zijn tot aan kerstmis 2010. Maar vanwege een 
lange vorstperiode eind 2010-begin 2011 is de periode waarin de klaar-overs actief zijn 
met enkele maanden verlengd. Voor de vrijwilligersvergoeding is subsidie toegekend die 
ook voor de periode in 2011 toereikend is gebleken.

Nieuwe apparaten
Eveneens aan het einde van 2009 bleek de computer van Opweg, inmiddels 10 jaar oud, 
gebreken te vertonen. Daarom is een nieuwe aangevraagd en toegekend. Deze is begin 
2010 in gebruik genomen, tegelijk met een kopieeraparaat dat Opweg heeft aangeschaft. 
Het gaat om een zeer bruikbaar en degelijk apparaat, met onderhoudscontract, dat 
feitelijk een gebruikte machine is die weer opnieuw gebruikt kan worden. 
Voor deze aanschaf is niet in 2009 een extra subsidie gevraagd maar voor 2010, nadat 
bleek dat de aanvankelijke verwachting van het bestuur dat ereind 2009 voldoende 
middelen voor de aanschaf zouden resteren, niet bleek uit te komen.

Opweg-krant
De OpWeg-krant is in 2010 zes keer verschenen, zes keer van acht pagina´s.
De ontvangen subsidie is voor zes nummers eigenlijk niet toereikend. Daarom wordt van 
elk nummer de achterpagina beschikbaar gesteld voor advertenties. Dat levert op 
jaarbasis € 1.080,- op.
Dit wijkblad wordt nog steeds gedrukt bij Benda Drukkers in Wijchen. De bezorging 
door een vrijwilliger die hiervoor een vergoeding ontvangt, verloopt vlekkeloos.
De inhoud wordt bepaald en geschreven door een bestuurslid van Opweg, een vrijwilliger 
van STOUW en de coordinator. Ook de ondersteuner wijkwebsites is erbij betrokken. 

Tot slot
Grote veranderingen in de werkwijze en de activiteiten van Opweg zijn voor 2011 niet te 
verwachten. Aanvragen, Initiatievenfonds, wijkblad, wijkwebsites en alles wat daarbij 
komt kijken, kosten de bestuursleden veel tijd te midden van de andere activiteiten die zij 
al doen binnen hun wijk. 
Wel heeft de gemeenteraad op 10 november 2010 het besluit genomen om 600 van de 
800 gesubsidieerde banen in heel Nijmegen om redenen van bezuiniging op te heffen. 
Voor Opweg heeft dit geen directe gevolgen omdat zowel coordinator als medewerker 
reguliere tijdelijke contracten hebben. Na het aantreden van het nieuwe College van 
B&W en de door de economische crisis aangekondigde bezuinigingsmaatregelen, is 
echter niet te verwachten dat een en ander aan Opweg voorbij zal gaan, zij het nog niet in 
2011. 
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Het tijdelijke contract van de coordinator loopt per 1 december 2011 af. Wanneer dat 
contract verlengd wordt, dient het een vast contract te worden. Onzeker is nog of hiervoor 
geld beschikbaar zal zijn. De beslissing hierover valt per 1 mei 2011. Wanneer het 
contract niet verlengd wordt, ziet het ernaar uit dat het bestuur van Opweg de activiteiten 
zal staken.

Wil Verkroost
voorzitter
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